



Head Office

Ref.: CS-07/ADX/190430

Date: 30th April 2019

المكتب الرئيسي

المرجع: CS-07/ADX/190430

التاريخ: 30 أبريل 2019

Mr. Saif Sayah Al Mansouri

Head of Listed Companies Department

Abu Dhabi Securities Exchange

P.O. Box 54500, Abu Dhabi

United Arab Emirates

السيد/ سيف صياح المنصوري المحترم

رئيس إدارة إدراج الشركات

سوق أبوظبي للأوراق المالية

ص.ب. رقم 54500، أبو ظبي

الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Results of UAB Board of Directors Meeting of 30th April 2019

الموضوع: المقررات الصادرة عن اجتماع مجلس إدارة البنك العربي المتحد بتاريخ 30 أبريل 2019

The United Arab Bank P.J.S.C. reports that a Board of Directors meeting was held today 30th April 2019, whereby the Board approved the Interim Condensed Consolidated Financial Statement for the period ended 31 March 2019 and approved to disclose and publish them in due manner.

نحنيطكم علماً أن مجلس إدارة البنك العربي المتحد ش.م.ع. أنهى اجتماعه الذي انعقد بتاريخ اليوم في 30 أبريل 2019، إذ وافق المجلس على البيانات المالية المرحلية الموجزة الموحدة للفترة المنتهية في 31 مارس 2019 ، كما وافق على الإفصاح عنها ونشرها حسب الأصول.

We attach, in this context, the following reports:

وعليه، نرفق لكم التقارير التالية وفقاً لمتطلبات السوق بهذا الشأن:

1. The Interim Condensed Consolidated Financial Statements for the period ended 31 March 2019

1. البيانات المالية المرحلية الموجزة الموحدة للفترة المنتهية في 31 مارس 2019.



2. The signed Management Discussion and Analysis (MDA) Report for the period ended 31 March 2019.

2. تقرير التحليل والنقاش الإداري للفترة المنتهية في 31 مارس 2019 والموقع حسب الأصول.

3. A Press Release titled "UAB Reports Financial Results for Q1 2019".

3. بيان صحفي بعنوان: "البنك العربي المتحد يعلن عن نتائجه المالية للأشهر الثلاثة المنتهية بتاريخ 31 مارس 2019"

Dima Al Sous
Company Secretary

ديمة الصوص
سكرتير الشركة

